
       
 
 
 
 
Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Skovledet 
15. juni 2005 
 
Tilstede: 
Sisse nr. 9, Peter Bo nr. 12, Jens nr. 16, Ole nr. 20, Niels nr.22, Lars og 
Susanne nr. 26 og Arne nr. 30. 
Referent: Lars nr. 26. 
 
1. Valg af dirigent  
Lars nr. 26. 
 
Det blev konstateret, at generalforsamlingen var beslutningsdygtig iflg.  
vedtægterne. 
 
2. Formanden aflægger beretning 
Der har ikke været de store sager.  
Den afholdte fest på Skovledet den 6. august 2004 gik efter planen. 
Der er flyttet nye beboere ind i Skovledet nr. 12 samt Kongevejen nr. 215. 
Desuden er Skovledet nr.8 blevet solgt til overtagelse 1. oktober. 
 
Nesa er i gang med at nedlægge jordledninger i området. De er startet Ved sti 
belysningen op til skoven. 
Der har tidligere været tale om at der skulle lægges bredbånd ned, men denne 
nedgravning og efterfølgende opkobling er der ikke taget stilling til. 
 
Vejsyn fra Lyngby-Taarbæk Kommune har besigtiget Skovledet og 
vendepladsen. Svaret fra kommunen har Arne ikke modtaget endnu, da 
punktet blev udsat fra Teknisk udvalgs møde i maj til mødet i juni. Løsningen 
bliver sandsynligvis at kommunen hælder asfalt i hullerne, som en 
”lappeløsning”. Såfremt vi ønsker glat asfalt skal vi selv betale for det. 
(hullerne er nu lappet, og bumpet vil, som det hedder: ”blive gennemgået”)  
 
3. Kassereren fremlægger regnskab 
Se bilag fra indkaldelse/Ingen kommentarer. 
Kontingent til grundejerforeningen bliver opkrævet i juni 2005.   
Regnskabet blev godkendt. 
 
Budget 2005: 
Eneste forskel i forhold til 2004 er kloakspuling som er budgetteret til 18.000.- 
Som i 2004 planlægges med udgifter til 2 bunker grus. 



Der tages forbehold for indkøb af telt samt net til barsketkurven til Skovledet 
(Se pkt. 5 Aktiviteter) 
Herefter godkendtes budget 2005.  
 
4. Ansøgning om byggetilladelse, Skovledet 30 
Se udsendte tidligere materiale fra Arne vedr. tilbygning. 
Kommune og grundejerforeningen skal indgå en aftale om hvordan sådan en 
tilbygning skal laves, idet dette skal skabe præcedens for tilbygninger 
fremover. 
Der kan gives lov til en firkantet udbygning.Endvidere skal småhus-
reglementet følges omkring vinduesarealer, varmetab m.m.. 
Der er mulighed for en vis variation i bebyggelsen, hvor der ikke defineres 
brug af materialer. Dog er kravet at det skal harmonere med resten af huset. 
 
Bestyrelsen fik generalforsamlingens accept til, på foreningens vegne, 
at forhandle med Byg og Brand i forhold til ansøgning om 
byggetilladelse. 
 
5. Forslag vedrørende aktiviteter for næste år 
Else og Anders vil gerne stå for Fastelavnsfest i 2006 og vil gerne indkøbe nyt 
basketball kurv og net idet den nuværende kurv og net er ubrugelig. 
 
Den 20. august 2005 afholdes Skovledsfesten: 
Lars står for indbydelsen, Sisse kommer med forslag til underholdning. Dog 
igen i år vil der blive ”100 meter hæk”. 
Niels står for grillen. 
Lars indkøber slikposer. 
 
Det besluttes at indkøbe et nyt telt til Skovledet. Størrelsen bliver 6x8 meter. 
Pris ca. 4600.- 
 
Der afholdes vejdag den 26. juni 2005 kl.13.00 
Det aftaltes endvidere at den 1 søndag i juni 2006 bliver vejdag. 
 
6. Vedtagelse af budget 
Se under punkt 3 
 
7. Valg af bestyrelse 
Valg af bestyrelse:    
Alle genopstillede, og alle blev valgt. 

1. Kasserer. Niels 
2. Formand. Arne 
3. Sekretær. Susanne 
4. Bestyrelses suppleant. Ole 
5. Revisor. Torben 
6. Revisor suppleant.Lars 



 
 
 
8. Eventuelt 
Det henstilles til at parkeringsreglen, om at der kun må holde en bil på 
Skovledet fra hver husstand, overholdes. 
 
Der henstilles også til at udvise stor agtpågivenhed ved kørsel på Skovledet. 
Således skal der være ”sagte” kørsel. 
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